
Kandidaat-notarissen, ze vormen (mede) 
de toekomst van het notariële vak.  
Hoe ervaren zij hun vak? Ze vertellen  
over hun vak tijdens een kopje koffie.

wie

waar

koff ie?

Cecile Witlox,
kandidaat-notaris bij  
Allen & Overy in Amsterdam
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‘Mijn definitieve keuze  
voor het notariaat maakte  
ik tij  dens mijn stage, die 
bestond uit een maand 
notariaat, maar ook uit een 
maand advocatuur. Het was 
voor mij de bevestiging dat  
ik het notariaat interessanter 
vond. Uiteindelijk heb ik  
na mijn stage nog een tijdje 
als studerend medewerker 
gewerkt om daarna bij Allen 
& Overy aan de slag te gaan. 
Daar ben ik nu ruim vier-
eneenhalfjaar kandidaat-
nota ris. Voordat ik ging 
wer   ken als kandidaat heb ik 
zeven maanden goed de nota-
riële praktijk kunnen zien.’

‘Mijn vader is notaris geweest. 
Het is me dus min of meer 
met de paplepel ingegoten. 
Hij vindt het ontzettend leuk 
dat ik kandidaat-notaris ben, 
ondanks zijn waarschuwingen 
over de toekomst van het 

beroep. Het notariaat stond  
er niet goed voor toen hij een 
paar jaar geleden als eenpitter 
met pensioen ging. Toch blijft 
mijn vader betrokken bij het 
beroep door zijn werkzaam-
heden voor de notaristelefoon. 
We hebben het dan ook gere -
geld over het vak.’ 

‘Ik werk op de ondernemings-
rechtpraktijk. We doen veel 
grote projecten voor beurs-
genoteerde ondernemingen 
zowel in als buiten Nederland. 
Het begeleiden van een  
grote overname heeft veel 
notariële raakvlakken, zoals 
het herstruc tureren van de 
 targetgroep en natuurlijk  
de uiteindelijke levering van 
aandelen. Ik houd me bezig 
met het opstellen van stukken 
en het interpreteren en uit -
leggen van de wet. Verder ben 
je vooral juridisch adviseur. 
Iedereen die hier werkt is van 

het ‘work hard, play hard’-
principe’. Natuurlijk moet je 
hard werken, maar je krijgt er 
ook heel veel leuke borrels en 
medewerkersuitjes voor terug.’

‘Als ik ’s morgens binnenkom 
dan loop ik altijd langs de 
koffiebar. De barista weet al 
wat ik wil hebben: een skinny 
cappuccino driekwart. Ik 
dronk altijd al een cappuc-
cino met magere melk en 
twee koffieshots erin. Omdat 
ik minder koffie wilde drinken, 
maar wel de smaak wilde 
houden, gaat er minder melk 
bij. Goede koffie is net als 
mijn collega’s belangrijk als  
je tot laat moet werken. Als je 
met elkaar tot laat op kantoor 
zit en de mensen zijn niet 
leuk, dan kan het werk nog  
zo interessant zijn maar dan 
is op een gegeven moment  
de lol er ook wel vanaf.’ 

‘Iedereen die hier werkt is 
van het “work hard, play 
hard”-principe’
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